
PROTOKÓŁ NR 4/07

z posiedzenia Komisji

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 25 maja 2007 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 15:00. Uczestniczyli w nim (załącznik nr 1):

Członkowie Komisji:

1. Andrzej Machnica – Przewodniczący,

2. Roman Kołodziej,

3. Tomasz Nowicki,

4. Henryk Płoński,

5. Piotr Tyrawa.

 W dniu 25 maja 2007 roku Komisja Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa 

odbyła posiedzenie w połączeniu z wizytą w Parku Miniatur, jego okolicy oraz w obrębie ulic: Zamkowej, 

Pstrowskiego, Dworcowej i obwodnicy Miasta.

Będąc w okolicy i na terenie Parku Miniatur, po obejrzeniu tego miejsca, Komisja przeanalizowała 

możliwość zmian w planie zagospodarowania dla tego obszaru. Postanowiono o konieczności przygotowania 

wniosku formalnego - dotyczącego zmian w planie zagospodarowania przestrzennego naszego Miasta – na 

posiedzenie Rady w dniu 1 czerwca 2007 roku. 

Na terenie przylegającym do obwodnicy Miasta Komisja dokonała oględzin w miejscach nielegalnych 

wysypisk.  W  związku  z  narastającym  problemem  powstawania  takich  miejsc,  Komisji  wnioskuje  o 

natychmiastowe  powiadamianie  Policji  po  każdej  uzyskanej  informacji  dotyczącej  takiego  zdarzenia.  Z 

powodu  rosnącej  liczby  przypadków  zanieczyszczania  środowiska,  niszczenia  mienia  komunalnego  i 

prywatnego,  wnioskujemy  o  podjęcie  dyskusji  na  temat  potrzeby  utworzenia  numeru  telefonu  „Z”  przy 

Urzędzie  Miejskim,  na  który  mieszkańcy  –  którym  zależy  na  wizerunku  Kowar  –  mogliby  natychmiast 

zgłaszać  przypadki  wszelkiego  rodzaju  wandalizmu.  Informację  o  takim  telefonie  należałoby  umieścić  w 

lokalnej prasie.

Dnia  25  maja  2007  roku  -  w  związku  z  negatywną  odpowiedzią  Pana  Burmistrza  w  sprawie 

usytuowania Komisariatu Policji przy ul. Dworcowej, a informacjami o możliwości przeznaczenia pod jego 

budowę terenu przy ul. Pstrowskiego - Komisja powtórnie obejrzała te dwa miejsca. Komisja jednomyślnie 

wnosi o kolejną debatę na temat jego usytuowania, gdyż nowy, nowoczesny Komisariat nie powinien być 

schowany na uboczu Miasta.

W dniu 25 maja 2007 roku Komisja rozpatrzyła skargę dotyczącą działalności Zakładu Ślusarskiego 

przy  ul.  Bielarskiej  20.  Komisja  po  przeanalizowaniu  dokumentacji  zgromadzonej  w  wyżej  wymienionej 

sprawie określa działania, podjęte ze strony Urzędu Miejskiego w celu wyjaśnienia sprawy, za poprawne. 

Wydaje się jednak za zasadne, aby właściciele Zakładu przedstawili aktualne zezwolenia i badania dotyczące 

pomiaru hałasu, gdyż same zapewnienia składane z ich strony nie dają gwarancji wiarygodności.

W trakcie posiedzenia Komisji Pan Piotr Tyrawa wniósł sprawę pozbywania się przez mieszkańców 
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odpadów  niebezpiecznych  dla  środowiska.  Komisja  widzi  potrzebę  skontaktowania  się  właściwego 

pracownika  z  odpowiednią  komórką  Związku  Gmin  Karkonoskich  celem  przeanalizowania  możliwości 

ustawienia na terenie naszego Miasta pojemnika na takie odpady.   

Na tym posiedzenie zakończono – godzina 16:30.

Protokołował:                                                                                                     Przewodniczący Komisji

Andrzej Machnica                                                                                      Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                             Handlu, Usług i Rolnictwa
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